
Александар Вучић: Младић са којим је седео мој син је навијач, а не члан кавачког клана; Гоњен је за туче и никада није правоснажно осуђен
петак, 12 јун 2020 23:02

 Мој син је седео са навијачима, а не са припадницима кавачког клана, рекао је
председник Александар Вучић, који је додао да "поједини тајкуни преко Данила Вучића
воде кампању против њега".

  

  "Негде сам ја крив за то што се Данилу дешава. Они не кажу да је он учинио неко
кривично дело, неки прекршај, није се бахато понашао, посвађао, нити потукао", рекао је
Вучић за ТВ Прва.   

Он је крив, наставио је Вучић, што је био са неким, па кад сте са Тасовцем, онда сте члан
Филхармоније, а када сте са Ајом Јунг онда играте балет.

  

Вучић је истакао да је "Данило био у друштву са навијачима, а не члановима некаквог
кавачког клана".

  

"Наравно да знамо ко су ти људи са којима је био мој син, сваки његов контакт са било
ким је јасно евидентиран", рекао је Вучић и нагласио да је Александар Видојевић, са
којим је био Данило, навијач Партизана.

  
  

Наравно да знамо ко су ти људи са којима је био мој син, сваки његов контакт са било
ким је јасно евидентиран. Тај младић никада није гоњен ни за какву дрогу, гоњен је за
туче, али никада није правоснажно осуђен
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"Тај младић никада није гоњен ни за какву дрогу, гоњен је за туче, али никада није
правоснажно осуђен", казао је Вучић.

  

Истакао је да су његова деца тешко поднела развод и да гледа да им угоди у свему и
нагласио да његов син ради у продавници за 550 евра и да се поноси својим послом.

  

Он је рекао да се против његовог сина води "хајка" која не траје од јуче, и да је трпео
страшне увреде и када је био болестан од коронавируса.

  

"Ја им кажем узмите мене, ја сам био много гори од тих које помињете, не постоји
ниједан Звездин и Партизанов навијач којег нисам познавао и моји родитељи су имали
проблема са мном, а ја са Данилом немам", рекао је Вучић.

  

Вучић је рекао да је "суштина целе приче то што политички противници не могу да
победе плановима и програмима, па онда рачунају да га сломе психолошки преко
породице".

  

"Србија неће дизати белу заставу"

  

Вучић је изјавио да би специјални изасланик Европске уније за преговре Београда и
Приштине Мирослав Лајчак требало дан после избора да дође у Србију, иако за то још
нема потврде, напомињући да не може да каже да ли би до решења за Косово могло да
се дође до америчких избора у новембру.
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  "Нисам чуо шта би било решење, нисам добио још никакав предлог", рекао је Вучић.  "Оно што наслућујем је да ће предлог бити овако или онако независно Косово, које битребало формално да признамо. Каква је онда разлика између Европљана иАмериканаца", упитао је Вучић.  У сваком случају, Србија неће дизати белу заставу, поручио је Вучић.  23. јуна имаћу билатерални састанак са Путином  Најавио је вечерас да ће 23. јуна имати билатералан састанак са председником РускеФедерације Владимиром Путином, као и да ће 24. јуна учествовати на Паради у Моксви.  "Имаћу 23. јуна билатерални сусрет са Путином, а 24. ћу присуствовати Паради победе,што је велика част", истакао је Вучић.  Имамо договорен тет-а-тет, додао је Вучић.  Он је рекао да то нема никакве везе са изборима и евентуалном подршком њему наизборима, јер је сусрет планиран за после избора.  Имамо одличне односе са БиХ и поштујемо њен територијални интегритет  Свуда у региону имамо одличне односе, а са Хрватском прагматичне, рекао је вечераспредседник Србије Александар Вучић.  Он је за тв Прва казао да са Мађарском, Румунијом, и Бугарском имамо најбоље односе уисторији.  Говорећи о односима са Хрватском и сталним негативним текстовима о њему, рекао једа неће ништа лоше да каже, али и да не мозе и неће да се извињава ни за Олују, ни заБљесак, што су неки раније радили.  "Не могу да понижавам нас крајишки народ који је претрпео голготу, Јасеновац и сведруго, и уз свој народ сам", каже Вучић.  Он каже да неће да их вређа и пита да ли их вређа то што Србија има бржи привреднираст и највећи суфицит у историји са Хрватском, па зато у тим текстовима ништа и некажу о томе.  "Замислите, Србија 5 одсто, а они 0,6 у последњем кварталу, и то је Вуцић успео, и збогтога сам срећан", каже Вучић.  Додаје да ако је тамо у медијима он највећа негативна звезда значи да је добро заСрбију урадио.  Поручује да ако их је увредио сто имамо већи економски раст, да не прете онда тиме штаће да раде срспким зенама и деци, као што су то радили навијачи ових дана.  Додаје и да подржава хапшење оних који сун то урадили и истиче да већина народа тоне мисли.  Вучих очекује и да ће Србија, која је за Хрватском заостајала скоро 200 година, успетида је стигне за десетак, а да ће већ 2021. године имати исти БДП.  Истиче и да се разлика у платама смањила драстично и да ако наставимо овим темпомћемо и у томе стићи Хрватску за седам до девет година, јер Србија има око 510, аХрватска 900 евра просечну плату.  Вучић каже д аи њима жели напредак и подсећа да је нудио брзу пругу Београд-Загреб,али да су они рекли да нису заинтересовани.  Вучић напом иње и да имамо опдличне односе са Босном и Херцеговином, са Хрватима,Србима и Бошњацима и да поштујемо интегритет те земље.  Поручује и да ће увек све радити за добре односе у региону.  "Ја не могу да кажем да ми имамо више, него да они који се појављују по телевизијимаимају мање"  Најважније је да добијемо преко 51 одсто гласова, а истраживања показује да СНСима преко 58%  Истраживање показује да Српска напредна странка има преко 58 посто, што је вишенего пре три месеца.        &#160;     &#160;   &#160;       &#160;           View this post on Instagram    &#160;   &#160; &#160; &#160;   &#160; &#160;   &#160; &#160; &#160;    "Za mene je važnije da govorimo o ljudima u Srbiji, o onome što mi za njih možemo dauradimo, o onome što za njih moramo da obezbedimo. Moj posao je da se borim za budućnostSrbije i da zemlju vodim u sigurnu luku. Ono što će nam pomoći sada jeste naša snaga i našejedinstvo. Da se borimo i da čuvamo naše nacionalne i državne interese. Podigli smo ugledSrbije, podigli ekonomiju, ojačali Srbiju. Zato danas imamo deset puta snažniju Vojsku Srbije.Narod je podigao Srbiju, svojim strpljenjem, znanjem i snagom. Danas smo šampioni po brojudirektnih stranih investicija. Nalazimo se na evropskom putu. Pred nama je mnogo toga i zatonam je važna snažna i čvrsta Srbija! Ponosan sam što je Srbija danas slobodarska i nezavisnazemlja." - Predsednik Republike Srbije Aleksandar Vučić gost je emisije #PrvaTema sa@jjovanajoksimovic na @prvatelevizija.  A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Jun 12, 2020 at 1:05pm PDT        "Ја не могу да кажем да ми имамо више, него да они који се појављују по телевизијимаимају мање".  На питање зашто нико из СНС не учествује у дулеима пре изборе, председник наводи дато није истина.  На питање да политички противници наводе да је опозиција "по његовој мери", онодговара:  "Да ли ви мене оптужујете да уређујем Ваш програм".  Према речима председника сваки глас је важан на изборима.  "Зато ја позивам људе да изађу на изборе", каже и додаје да је за њега успех даграђани Србија изађу на изборе.  "Оно што је најважније - да добијемо 51 плус гласова."  Видети још:   Александар Вучић: Мој Данило је поштен и пристојан младић, крив је само затошто је мој син. Нико никада није деци политичара цртао мету на челу  КРИК: Новинарки КРИК-а Бојани Павловић одузели телефон док јефотографисала Данила Вучића и Ацу Рошавог  (Агенције)  
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